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Vastine Eduskunnan oikeusasiamiehen päätökseen 

 

Virpi Sailas 

 

Näen, että henkilölle vastaamisessa ei ole viivytelty, joten kantelu ei ole tältä osin perusteltu. Kuten Eduskunnan 

oikeusasiamies toteaa, kantelija on lähettänyt ensimmäisen tiedustelun 17.5.2021 koskien Jokelan 

koulukeskuksessa ja sen välittömässä läheisyydessä pitkään jatkunutta häiriökäyttäytymistä. Sivistysjohtajana 

olen vastannut kantelijalle sähköpostitse 24.5.2021 asian olevan selvittelyssä ja että hänelle tullaan vastaamaan 

laajemmin, kun selvittely on tehty.  

Kantelija lähetti 24.5.2021 kunnan kirjaamoon hallintokantelun viranhaltijoiden tavoitettavuudesta sekä 

puuttumattomuudesta Jokelan koulukeskuksella tapahtuvaan häiriökäyttäytymiseen, tieliikennerikkomuksiin, 

tupakointiin ja kiusaamiseen. Olen yhdessä opetuspäällikön kanssa vastannut kantelijalle seuraavana päivänä  

eli 25.5.2021, jossa annoimme selvittelyn pohjalta kantelijalle laajemman vastauksen. 

Vastausta ei ole käsitelty hallintokanteluna ja virhe on syntynyt siitä. Kantelijalle on kuitenkin vastattu itse 

asiaan viivyttelemättä. Jokelan alueen häiriötilanteisiin on myös puututtu asianmukaisesti.  Asia olisi pitänyt 

käsitellä lisäksi kasvatus- ja sivistyslautakunnassa hallintokanteluna.  

 

23.8.2022 Virpi Sailas 

 

 


